



2024 Annual Conference and Membership Registration

The exchange rate between USD and RMB is based on 1USD = 7.2 RMB. 1 RMB = 0.14 USD. When you are paying for conference registration, **please note “your name + your institute + ICSPAHA”**. You can skip “ICSPAHA” if there is no space.

A. Conference Registration Types and Rates

Types	Membership Types		Early Bird Rates	After May 1, 2024
Conference Only	ICSPAHA Members	Lifetime Member	\$95 USD (680 RMB)	\$137 USD (980 RMB)
		Regular Member	\$137 USD (980 RMB)	\$178 USD (1280 RMB)
		Student Member	\$67 USD (480 RMB)	\$81 USD (580 RMB)
	Non-Members	Non-member	\$164 USD (1180 RMB)	\$206 USD (1480 RMB)
		Student-non-member	\$81 USD (580 RMB)	\$95 USD (680 RMB)
Conference + Membership*	Conference + Lifetime Membership		\$345 USD (2480 RMB)	\$387 USD (2780 RMB)
	Conference + Regular Membership		\$177 USD (1268 RMB)	\$218 USD (1568 RMB)
	Conference + Student Membership		\$77 USD (552 RMB)	\$91 USD (652 RMB)

Note: Conference registration must be completed **by the presenting author by May 8th, 2024**. Otherwise, you will not be scheduled to present your abstract. Registration must be completed **online by May 31st** for the conference participation. There is NO on-site registration.

*Registering both conference and membership has a discount on membership fee. Below are the breakdowns of rates for early-bird registrations.

- The total of conference and lifetime membership fees for a non-student individual is 345 USD/2480 RMB, including \$95 USD/680 RMB of conference registration and \$250 USD/1800 RMB of membership fee (normally \$300 USD).
- The total of conference and regular membership fees for a professional is 177 USD/1268 RMB, including \$137 USD/980 RMB of conference registration and \$40 USD/ 288 RMB of membership fee (normally \$50 USD).
- The total of conference and student membership fees for a student is 77 USD/552 RMB, including \$67 USD/480 RMB of conference registration and \$10 USD/72 RMB of membership fee (normally \$20 USD).



B. Payment Methods

- If you **pay in RMB**, please transfer your fees to
 - 企业名称: 上海上泰体育文化传播有限公司
 - 注册地址: 上海市杨浦区恒仁路 350 号一层
 - 银行账号: 招商银行上海静安寺支行
121915644510801
 - **Or through Wechat QR code pay to the company**



Note: ICSPAH has made contract with Shangtai Sports Culture Communication Co., Ltd. This company is authorized to receive the registration fee for 2024 ICSPAH annual conference.

- If you **pay in USD**, please contact **Dr. Yang Bai** (WeChat: **Bai349195019** or email: yang.bai@utah.edu).

C. Membership Record

To claim your membership with ICSPAH if you've paid the registration fee including the new member fee during the annual conference registration, simply follow these steps:

1. **Capture Evidence of Payment:** Take a clear screenshot or picture that shows you have completed the payment process.
2. **Reach Out for Membership Activation:** Contact either Dr. Xiaoxia Zhang or Dr. Yang Bai and present your payment confirmation.
 - For Dr. Xiaoxia Zhang, Xiaoxia.zhang@mail.wvu.edu or WeChat ID: zhangxiaoxia9674.
 - For Dr. Yang Bai, yang.bai@utah.edu or WeChat with the ID Bai349195019.

Dr. Zhang or Dr. Bai will assist in getting your membership details recorded in the ICSPAH system, ensuring you have access to all the benefits your membership offers.

If you encounter any issues or have questions, don't hesitate to ask for help or clarification from them.



会议和会员注册及费用

美元与人民币的汇率采用的是 1 美金=7.2 元人民币，1 元人民币=0.14 美金。缴会议注册费时，请在备注栏明确填写好“您的姓名+您的单位+年会”。如果备注有字数限制，可以不填写年会。

一. 会议注册类型和费用

注册类型	会员类型		早鸟价	5月1日之后
仅注册会议	学会会员	终身会员	680 元 (\$95 USD)	980 元 (\$137 USD)
		普通会员	980 元 (\$137 USD)	1280 元 (\$178 USD)
		学生会员	480 元 (\$67 USD)	580 元 (\$81 USD)
	非学会会员	非会员+非学生	1180 元 (\$164 USD)	1480 元 (\$206 USD)
		非会员+学生	580 元 (\$81 USD)	680 元 (\$95 USD)
注册会议+成为会员*	会议费+终身会员费		2480 元 (\$345 USD)	2780 元 (\$387 USD)
	会议费+普通会员费		1268 元 (\$177 USD)	1568 元 (\$218 USD)
	会议费+学生会员费		552 元 (\$77 USD)	652 元 (\$91 USD)

注：会议注册必须由报告作者在 5 月 8 日之前完成。否则我们将无法安排您的报告。参加会议的注册必须在 5 月 31 日之前通过网上完成。现场不提供注册服务。

*非学会会员同时注册会议和成为会员可享受会员优惠价。以下是成为会员的优惠价，以三种早鸟价为例。

- 非学生人士会议注册费为 680 元/95 美元，终身会员注册费 1800 元/250 美元（通常为 300 美元），共计 2480 元/345 美元。
- 非学生人士会议注册费为 980 元/137 美元，普通会员注册费 288 元/40 美元（通常为 50 美元），共计 1268 元/177 美元。
- 学生人士会议注册费为 480 元/67 美元，学生会员注册费 72 元/10 美元（通常为 20 美元），共计 552 元/77 美元。





二、支付方式

- 如果使用人民币支付，请转至：
 - 企业名称：上海上泰体育文化传播有限公司
 - 注册地址：上海市杨浦区恒仁路 350 号一层
 - 银行账号：招商银行上海静安寺支行 121915644510801
 - 或通过微信二维码支付到该公司账户

注：ICSPAH 已与上泰体育文化传播有限公司签订合同。该公司已获授权代收 2024 年 ICSPAH 年会的注册费。



- D. 如果使用美元支付，请直接联系白洋博士（微信：[Bai349195019](https://www.wechat.com/p/Bai349195019) 或邮箱 yang.bai@utah.edu）。

三、会员登记

如果您在注册年会时已经支付了包括新会员费在内的注册费，请按照以下步骤认领您的 ICSPAH 会员资格：

- A. **支付证明截图：**请拍摄清晰的支付完成截图或照片。
- B. **激活会员资格：**联系张晓霞博士或白洋博士，并出示您的支付确认信息。
 - 张晓霞博士，电子邮件 Xiaoxia.zhang@mail.wvu.edu 或微信号 [zhangxiaoxia9674](https://www.wechat.com/p/zhangxiaoxia9674)。
 - 白洋博士，电子邮件 yang.bai@utah.edu 或微信号 [Bai349195019](https://www.wechat.com/p/Bai349195019)。

当您成为会员后，张博士或白博士将协助将您的会员详情记录在 ICSPAH 系统中，确保您能享受会员资格提供的所有福利。请务必保留您的支付证据，直到确认您的会员状态。

如果您在认领过程中遇到任何问题或有疑问，请及时向他们寻求帮助或澄清。





Common Questions and Answers for Conference Registration

1. Do I need to pay the membership fee before attending the conference if I am not a member?

No. Non-members only need to pay conference registration fee to attend the conference. However, we encourage you to become a member to gain more benefits of the society.

2. What does the conference registration fee include? Are there any other fees after paying the conference registration fee?

The conference registration fee includes conference attendance fees (venue, facilities, organizers, etc.), conference material fees (such as conference manuals, attendance certificates), lunch, and publication fees.

After paying the conference registration fee, participants will not be charged any additional fees during the conference. However, participants need to pay transportation, accommodation, some meals, and other personal expenses on their own.

3. Do I need to pay the conference registration fee after submitting the abstract for submission? Will the registration fee be refunded if the abstract is not accepted?

We recommend waiting for the acceptance notice after submitting the abstract, and then paying the conference registration fee if accepted.

4. Must I submit an abstract and have it accepted to attend the conference?

No. You can participate in the conference without a submission. Paying the conference registration fee is sufficient for you to participate in the conference.

5. Will I receive an invoice for the conference registration fee?

Yes, an invoice will be provided upon request. You will contact Dr. Xiaoxia Zhang for invoice.

6. How do I know if my payment was successful?

If your registration fee is not returned, it indicates that your payment was successful.

7. Can I get refund if I decided to not participate after payment?

Yes, you will be fully refunded before May 20th, 2024. You will be partially refunded (50%) between May 20-31st. You will not be refunded after June 1st.

8. What is the difference between membership fee and registration fee?

The membership fee is the cost of becoming a member of ICSPAH (including lifetime member, regular member, and student member). The registration fee is the fee for participating in the 10th ICSPAH Annual Meeting in 2024.

9. Will there be a certificate of attendance? If I am unable to attend the conference, will the certificate still be issued?





Anyone who registers for and attends the conference in person will receive a certificate of attendance. However, if it is truly impossible to attend the conference (i.e., no other author can make an oral presentation on your behalf, or no one else can assist with posting a poster), then a certificate of attendance will not be issued.

10. What size of posters should I make? Do you have a template?

Our poster boards are measured 100 cm in height and 125 cm in width. Therefore, we recommend you size your poster 80 cm (H) × 120 cm (W) or less. We do not have a template for you to make your poster. Please feel free to fill in your content in the recommended sized area.

会议及会员注册常见问题及解答

1. 我不是会员，是否需要先注册会员才可以参加会议？

不需要。目前不是会员的人士只需要支付会议注册费便可参加会议。

2. 会议注册费包含什么？支付会议注册费之后还有其他费用吗？

会议注册费包含参会的会务费（场地、设施、组织人员等）、会议材料费（如会议手册、参会证书）、午餐、以及学术出版费用等。

参会人士支付会议注册费之后，大会不会再收取其他费用。但是参会人士需自行解决交通、住宿、部分餐饮及其他个人的消费。

3. 摘要投稿后是否需要先交会议注册费？摘要如果没有被录取，注册费会不会退？

我们建议摘要投稿后等录用通知，如果录用再支付会议注册费。

4. 是否一定要投了摘要，摘要录用了才可以参会？

无论是否投有摘要，摘要是否录用，我们都欢迎您参加此次会议。您需要按照会议通知里的注册类别和方式支付会议注册费。

5. 会议注册费是否提供发票？

提供发票。如您需要发票，请联系张晓霞博士。

6. 如何知道我是否支付成功？

如果您支付的注册金额没有退回就表明您已经支付成功。

7. 如果我在付款后决定不参加，是否可以获得退款？

在2024年5月20日之前，您将获得全额退款。2024年5月20日至31日之间，您将获得部分退款（50%）。2024年6月1日后，您将无法获得退款。





8. 会员费和注册费有什么区别？

会员费是成为 ICSPAH 学会会员的费用（包含终生会员、普通会员和学生会员）。注册费是参与 2024 年第十届 ICSPAH 年会的会议注册费用。

9. 是否会有参会证书？如果没办法参加会议，是否还会发放参会证书？

凡注册会议并现场参加会议的都会有参会证书。但如果实在没办法参加会议，即无法让其他作者进行口头报告，或是无法让其他人帮忙张贴墙报），那么就不会给与参会证书了。

10. 请问海报的大小应该是多少？你们提供模版吗？

我们的展板大小是 100 厘米高，125 厘米宽。因此，建议海报为 80 厘米高，120 宽或者更小。我们并没有模版提供，但是请在推荐的大小下适当展示您的内容。





以下为宾馆或酒店住宿信息，供您预订和参考。

酒店名称	地址	可供房间	价格
北体大培训中心宾馆	北京市海淀区信息路48号教练员学院1楼	68间双床房, 72间大床房	458元(双床)、358元(大床)
Beijing Sports University training Center Hotel	1F, Coach Institute, No.48, Xinxu Road, Haidian District, Beijing, China	68 twin rooms, 72 queen rooms	RMB 458 (twin room), RMB 358 (queen room)
7天优品酒店(北京上地体育大学清河城车站店)	北京市海淀区信息路38号	30间	400元
7 Days Premium Hotel (Beijing Shangdi Sport University Qinghe Railway Station Branch)	No.38, Xinxu Road, Haidian District, Beijing, China	30 rooms	RMB 400
北京中电华晶商务酒店	北京市海淀区农大南路33号56号楼	40间双床房, 50间大床房	580元
Beijing Zhongdian Huajing Business Hotel	Building 56, No.33, Nongda South Road, Haidian District, Beijing	40 twin rooms, 50 queen rooms	RMB 580
硕果MAX酒店(北京上地产业园清河高铁站店)	北京市海淀区信息路15号	40间	580元
Guoguo MAX Hotel (Beijing Shangdi Industrial Park Qinghe Railway Station Branch)	No.15, Xinxu Road, Haidian District, Beijing, China	40 rooms	RMB 580
北京上地清河高铁站亚朵S酒店	北京市海淀区上地东路27号	20间双床房, 40间大床房	750元
Yaduo S Hotel (Beijing Shangdi Qinghe railway station Branch)	No.27, Shangdi East Road, Haidian District, Beijing, China	20 twin rooms, 40 queen rooms	RMB 750



International Chinese Society for Physical Activities and Health



桔子酒店(北京上地环岛店)	北京市海淀区上地2街2号	40间双床房, 40间大床房	500元-550元
Orange Beijing Shangdi Huandao Hotel	No.2, Shangdi Second Street, Haidian District, Beijing, China	40 twin rooms, 40 queen rooms	RMB 500-RMB 550
桔子水晶北京上地中关村软件园酒店	北京市海淀区上地2街2号	60间大床房	600元
Orange Crystal Beijing Shangdi Zhongguancun Software Park Hotel	No.2, Shangdi Second Street, Haidian District, Beijing, China	60 queen rooms	RMB 600
北京上地智选假日酒店	北京市海淀区上地东路33号	20间双床房, 30间大床房	600元
Holiday Inn Express Shangdi Beijing	No.33, Shangdi East Road, Haidian District, Beijing, China	20 twin rooms, 30 queen rooms	RMB 600

To facilitate professional growth

To strengthen research and education in international communities

To promote healthy and physically active lifestyles



<https://www.icspah.me>
Contact: Icspah@hotmail.com